
Skien-Porsgrunn sorop/mistklubb 

Medlemsmøte /rsdag 23. mai 2023 på Menstad bydelshus      

Møteleder var Kari H. Karlsen. Hun ønsket 17 medlemmer velkommen samt 2 
reflektanter som ble ta9 opp som nye medlemmer i møte. Kari tente lysene, og leste appell.     

Opprop og referat ved Irene G. Hvale, sekretær.    
Dikt ble lest opp av Hege-Torill. Diktet het «En fuglevise» av Henrik Ibsen.  

Opptak av nye medlemmer 
Gunn Turid Aakre og Hildegunn Rønnestad Kaasin. Rita er fadder for Gunn og Kari H.K. for Hildegunn. 
De fortalte om seg selv, og deres yrkesliv. 

5 - min. v/ Kari Beyer 
Kari fortalte at hun nå er 78 år og har vært medlem siden 1989! Hun har opplevd mye morsomt, vært 
på utenlandsreiser, vært kasserer og president 2 ganger. 
Alle blir eldre, og husken blir dårligere iflg. Kari. Hun delte tankene med oss rundt de9e med å ha få9 
en demensdiagnose.  

Presidentens 5 min v/Jane 
-Jane hilser fra Tove Haugstoga og Anne KrisRn Førstøyl som er i permisjon. 
-På distriktsmøte deltok 7 fra vår klubb. 
-Larvik har et blad som heter Sorord som utgis 2 g/år. Alle kan lese bladet digitalt. Larvik klubben 
uVordret vår klubb Rl å skrive et innlegg. Innlegg med vår akRvitet ble formidlet av Jane. 
-R & L møte 15-17 september. Rita og Jane deltar. Berit deltar fra Moldovakomiteen. Se Unionssiden. 
3 aktuelle saker:  
1. R&L møtene i frem?den. Det er dyrt å sende 2 medlemmer en helg hvert år. 
Drammen foreslår alternaRve måter å arrangere på, bla. digitalt hvert andre år.   
2. Antall representanter er foreslå9 redusert fra 2 Rl 1.  Unionen stø9er ikke de9e.  
3. Lilla sløyfer. Larvik klubben foreslår orange farge isteden. Unionen stø9er opp om at lilla sløyfer 
opphører som unionprosjekt. Oppgaven med sløyfer anbefales lagt Rl Moldovakomiteen.  
-Komiteer ?l 75 års jubileet er under etablering. Jane samler inn ønsker. 

Interne klubbsaker - prosjekter 
OKI – Lie og Klyve. VI får det ikke helt Rl på Klyve. Saken ble diskutert og innspill formidlet. Vi satser 
på oppstart Rl høsten igjen. 
Suad har vært deltager i OKI i mange år. Styre ønsker å Rlby henne å være reflektant på møtene våre.  
75 års Jubileumsforberedelser. Komiteer skal se9es i gang. Invitasjon utarbeides.  
Jubileumstur i 2024. Medlemmene ønsker tur. Tidligere turer har gi9 godt fellesskap. Tips styret. 
Høstens program – september og november. Forslag: Norli bokhandel – presentere høstens bøker. 
Besteforeldrenes klimaaksjon. Besøke ny9 sykehjem.   
Orange dager 25. november. Markering stopp vold mot kvinner. Lysse`ng av rådhuset jobbes for. 
Kirkens bymisjon leverte ut skjerf Rl poliRkerne i 2022. Klubben vår ble også omtalt. Vi kan vurdere 
mulighetene for å markere sammen med Kirkens bymisjon. Strikk gjerne orange pannebånd ol. 

Informasjon 
-Sommeravslutning 13. juni på Menstad bydelshus.  Baking av Anne Katrine og Anne Elisabeth.. 
Invitasjon sendes medlemmene. 
-Kjolesalget -  ca kr. 5.000  i inntekt. Restlageret ble overlevert Rl Kirkens bymisjon.   
  
Utlodning ble gjennomført, og heldig vinner var Rita.  
Kari takket for godt møte og ønsket alle vel hjem! 

Møtedatoer våren 2023 - Rrsdager kl. 19 på Menstad bydelshus: 13.6. 

Irene Gustavsen Hvale, sekretær 
                                              


